

## MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, MAY 15, 1986

(10)

[Text]

The Standing Committee on Fisheries and Oceans met at 11:03 o'clock a.m., this day, the Chairman, Roger Clinch, presiding.

*Members of the Committee present:* Roger Clinch, Gerald Comeau, George Henderson.

*Acting Members present:* Pat Binns for Ted Schellenberg and Jean-Luc Joncas for Charles-Eugène Marin.

*In attendance: From the Library of Parliament:* Thomas Curren, Research Officer, Science and Technology Division.

*Witnesses: From the Department of Fisheries and Oceans:* Scott Parsons, Assistant Deputy Minister, Science; Dr. Barry Muir, Director General, Fisheries Research Directorate; Bill Doubleday, Director, Resource Research Branch; Dick Wells, Chairman, Canadian Atlantic Fisheries Scientific Advisory Committee (CAFSAC).

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, February 27, 1986, relating to the Main Estimates 1986-87 (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Wednesday, March 19, 1986, Issue No. 1*).

The Chairman called Vote 1.

Scott Parsons made a statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 12:20 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 15 MAI 1986

(10)

[Traduction]

Le Comité permanent des pêches et des océans se réunit, aujourd'hui à 11 h 03, sous la présidence de Roger Clinch, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Roger Clinch, Gerald Comeau, George Henderson.

*Membres suppléants présents:* Pat Binns remplace Ted Schellenberg; Jean-Luc Joncas remplace Charles-Eugène Marin.

*Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement:* Thomas Curren, attaché de recherche, Division des sciences et de la technologie.

*Témoins: Du ministère des Pêches et des Océans:* Scott Parsons, sous-ministre adjoint, Sciences; Barry Muir, directeur général, Direction générale de la recherche sur les pêches; Bill Doubleday, directeur, Direction de la recherche sur les ressources; Dick Wells, président, Comité scientifique consultatif des pêches du Canada dans l'Atlantique (CSCPCA).

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du jeudi 27 février 1986 relatif au budget des dépenses principal de 1986-1987 (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mercredi 19 mars 1986, fascicule no 1*).

Le président met en délibération le crédit 1.

Scott Parsons fait une déclaration, puis lui-même et les autres témoins répondent aux questions.

A 12 h 20, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

Lucie Gratton

*Clerk of the Committee*